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Zwolle, 1 mei 2023 
 
 
Onderwerp: Halve Marathon FesFval 
 
 
Beste Raadsleden, 
 
Het Halve Marathon FesFval staat weer voor de deur. Een mooi evenement voor de stad 
Zwolle welke in de afgelopen jaren enorm gegroeid is.  
De Gemeente Zwolle is trots op dit evenement en noemt het van groot belang voor de stad. 
Daarom moeten er tal van maatregelen worden genomen in en rondom de binnenstad.  
 
Mijn bedrijf, Eetcafé de Kleine, is gevesFgd aan de Lu/ekestraat. Een kleine, smalle staat die 
vorig jaar een mooie faceliO heeO gekregen. 
De Lu/ekestraat is het uitloopgebied na de finish van de marathon. Daar is veel logisFek voor 
nodig en daarom wordt de hele Lu/ekestraat bijna volledig afgegrendeld. De terrassen 
worden voor een dag ingetrokken, hekken worden dicht tegen de gevels gezet en looproutes 
worden onderbroken. De horeca in het gebied probeert nu al een aantal jaren samen met de 
organisaFe en de Gemeente Zwolle meer balans te zoeken om ondernemen mogelijk te 
houden. Helaas met weinig succes. Het evenement is voor de Gemeente Zwolle blijkbaar zo 
belangrijk, dat ondernemers het maar even uit moeten zoeken. 
 
De toegang tot mijn eetcafé is zeer moeilijk. Een smalle strook vanaf de Voorstraat loopt tot 
na mijn café dood. Daarna is de hele Lu/ekestraat afgesloten.  
Vorig jaar heb ik ervaren dan bezoekers in de stad hopeloos op zoek zijn naar een route naar 
de andere kant van de stad. Mijn kleine terras welke ik nog voor mijn zaak kon ze/en werd 
overlopen door gefrustreerde bezoekers. Ik en mijn personeel waren druk met mensen tegen 
houden en het terras op orde houden. Enkele keren werd de sfeer zelfs grimmig. 
Voor de aankomende ediFe heb ik contact gezocht met de Gemeente Zwolle om te kijken 
naar andere oplossingen om meer ruimte voor mijn bedrijf en de bezoekers te creëren. 
Helaas is daar geen gehoor aan gegeven. Ik overweeg nu, omwille van de veiligheid, mijn 
zaak in de avond te sluiten. Te sluiten, op een zaterdagavond, de drukste dag van de week! 
 
Uiteraard spreek ik ook met mijn collega-ondernemers. Ik schrijf deze brief niet namens deze 
collega’s maar ik schets toch graag de situaFe ter informaFe: 
 

• Café de Beurs gaat in de avond dicht omdat deze vrijwel niet meer bereikbaar is 
• Grand café het Wijnhuis was vorig jaar al gesloten en overweegt dat dit jaar weer te 

moeten omdat het vrijwel volledig is ingebouwd en onbereikbaar is. 



• Wok&Go is al een paar jaar gesloten omdat het totaal onbereikbaar is en volledig 
wordt afgesloten. 

• Cafe Indebuurt is wel open maar heeO te maken met een zeer smalle strook voor de 
deur. 

• Bijna de volledige Lu/ekestraat wordt afgesloten. Winkeliers kunnen niet meer bij 
hun winkel komen. Hoewel veel winkels maar tot 17:00 geopend zijn is er ook geen 
ruimte om langer open te blijven. Winkels zouden open mogen zijn tot 22:00 uur. 

 
De druk op de Lu/ekestraat is Fjdens de Halve Marathon hoog. We hebben een beetje het 
gevoel dat we worden opgeofferd voor de goede naam van de stad. Ook wij vinden het 
allemaal een mooi evenement, maar de beperkingen zijn wat ons betreO een beetje 
buitenproporFoneel. Helaas denkt de Gemeente Zwolle daar anders over.  
 
Wellicht dat u in de gemeenteraad kan vragen om de maatregelen rondom de Lu/ekerstraat 
is nader te bekijken. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
Eetcafe de Kleine 
 

 




